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Protokół nr 40/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego 14 czerwca 2022 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych;  

2) Joanna Mazurkiewicz - radca prawny; 

3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 

4) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;  

5) Beata Pierzchlewicz – kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków 

Pomocowych; 

6) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego; 

7) Izabela Migocz - dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor 

p.o. Muzeum Ziemi Kozielskiej; 

8) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury; 

9) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

10)  Marek Karłowski – pracownik Instytutu Badawczego IPC Sp. z o.o. 

 

 

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki. 
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W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli radni: Ireneusz Wiśniewski oraz Jacek 

Król. Radny Ireneusz Wiśniewski dołączył do posiedzenia, a Jacek Król nie dołączył. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne. 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z 17 maja 2022 r. 

4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie 

nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).  

5. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do 

wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do 

lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych 

i ponadpodstawowych dla uczniów pozostających na terenie miasta.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku. 

8. Postępy w realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wniósł o przesunięcie pkt. 7 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku” na pkt. 5: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 
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Kukolka-Bogocz, Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 

 

Porządek obrad po zmianie: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z 17 maja 2022 r. 

4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie 

nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku. 

6. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do 

wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do 

lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych 

i ponadpodstawowych dla uczniów pozostających na terenie miasta.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

8. Postępy w realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z 17 maja 2022 r. 

 

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. protokół: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 
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Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 4. 

Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie 

nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).  

 

Katarzyna Dysarz zapytała dyrektor Izabelę Migocz o nowy program realizowany 

podczas wakacji. 

 

Pani dyrektor poinformowała, że otrzymano dofinansowanie z Ministerstwa Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego w ramach programu „Partnerstwo dla książki” w kwocie 

34 tys zł. Projekt będzie realizowany od czerwca do końca września pt. „Zjawy, duchy 

i sny w literaturze i kulturze”, czyli m.in. starosłowiańskie zwyczaje. Będą 
organizowane ciekawe warsztaty tj. projektowanie gier mobilnych, warsztaty 

alchemiczne. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podziękował za ciekawe, obszerne 

programy realizowane dla dzieci i poinformował, że nie ma więcej osób zgłaszających 

się do dyskusji, więc komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informacje. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku. 

 

Katarzyna Dysarz poprosiła o zmianę zapisu na stronie 6 przedstawionej informacji 

dotyczącego braku szkoły podstawowej na osiedlu Blachownia. 

 

Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania przypomniała, 

iż szkoła podstawowa nr 10 znajduje się już na osiedlu Przyjaźni, stąd owy zapis. 

 

Radna Katarzyna Dysarz poprosiła o zmianę tego zapisu, ponieważ dla mieszkańców 

szkoła znajduje się na Blachowni. Następnie zasugerowała, aby w materiale dodać 
informacje o dużej ilości miejsc w żłobkach i przedszkolach. 

 

Andrzej Kopacki dodał, iż sieć szkół podstawowych i średnich jest rozwinięta, 

jednakże w mieście niestety nie ma uczelni wyższych. Kolejno odniósł się do 

mieszkań dla młodych informując, iż był zainteresowany inwestor np. jednostką 
wojskową, aby utworzyć ok. 300 nowych mieszkań, ale niestety pojawił się problem. 

Dobre skomunikowanie też było omawiane. Polskie Koleje Państwowe zadeklarowały, 

że będzie więcej połączeń dalekobieżnych, a niedawno prasa poinformowała, 
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że jedyny pociąg do Warszawy zostanie zlikwidowany. Na szczęście nowe miejsca 

pracy pojawiają się w mieście, powstają duże firmy. 

 

Marek Karłowski, pracownik instytutu zwrócił uwagę na informacje dotyczące 

aktywności zawodowej, które są bardzo istotne. Potrzebny również jest nowy 

wizerunek miasta jako zielone, powiązane przestrzennie z lasami, Odrą, Kanałem 

Kłodnickim.  

 

Ireneusz Wiśniewski dodał, iż turystyka wodna w mieście rozwija się intensywnie, ale 

należy pomyśleć o polach campingowych. Przypomniał, iż depopulacja jest 

problemem całego kraju, a nie tylko miasta i należy robić wszystko, aby walczyć z nią.   
 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż dyskusja została 

wyczerpana i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 6. 

Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 

do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad 

dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych 

i ponadpodstawowych dla uczniów pozostających na terenie miasta.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, jak wygląda zabezpieczenie w placówkach 

przedszkolnych, czy gmina planuje zwiększenie ilości oddziałów w Przedszkolu nr 22 

oraz jak strona urzędowa będzie weryfikowała ilość chętnych osób, które chciały 

zapisać dzieci do przedszkola, ale zostało im to uniemożliwione z powodu braku 

wydawania deklaracji.  
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Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, że rodzice którzy złożyli 

wnioski będą mieli przyjęte dzieci. Kilkoro dzieci zostało skierowane do innych 

przedszkoli. Natomiast na terenie gminy nie ma dziecka, które nie zostałoby przyjęte 

do przedszkola na okres wakacyjny. W chwili obecnej jeszcze mogą się zgłaszać 
rodzice, więc sytuacja może się zmienić. Jednakże są jeszcze wolne miejsca 

w niektórych przedszkolach. Przypomniał, iż wnioski są weryfikowane, więc 

pierwszeństwo mają dzieci rodziców pracujących.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, czy jest możliwość składania deklaracji online. 

 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że zgodnie z prawem niestety nie ma takiej 

możliwości.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała także, czy w placówkach żłobkowych są jeszcze 

wolne miejsca. 

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że w tej chwili raczej są jeszcze wolne miejsca. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i poinformował, że komisja 

zapoznała się oraz przyjęła ww. informację. 
 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż nikt się nie zgłasza do 

dyskusji i poddał pod glosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 
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Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 8. 

Postępy w realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami. 

 

Andrzej Kopacki zapytał o budynek znajdujący się na rogu ul. Łukasiewicza oraz 

ul. Żeromskiego. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

odpowiedziała, że niedawno architekt uzyskał zgodę na prowadzenie prac 

konserwatorskich tego budynku, który jest zabytkiem.  

 

Następnie przewodniczący komisji zapytał o kozielski lamus. 

 

Pani kierownik wydziału poinformowała, że w chwili obecnej trwają uzgodnienia 

z konserwatorem zabytków w sprawie przejścia lamusa do obiektu muzeum. 

 

Andrzej Kopacki zapytał również o jednostkę wojskową. 
 

Kierownik Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz przypomniała, że była podjęta uchwała w 

sprawie lokalizacji inwestycji, aby ułatwić inwestorowi działania. Jednakże z uwagi na 

zmianę właściciela owa procedura musi być powtórzona od nowa. W chwili obecnej 

strona urzędowa czeka na kompletną dokumentację od inwestora. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i poinformował, że komisja 

zapoznała się oraz przyjęła ww. informację. 
 

Ad 9. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 23 sierpnia godz. 16:00. 
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Ad 10. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 18:00 

zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

 

                                                                                              PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-) 

 

                                                                                        Andrzej Kopacki 

                                                                                                              

                                                                                           

Protokołowała Joanna Motyl 


